
ЦРНОГОРСКИ ПАРАОЛИМПИЈЦИ ПОЧЕЛИ СА ТРЕНИНЗИМА 

Прво тренинзи, па 
такмичења 

Од прије три дана у погону 

су и црногорски параолим

пијци. Сребрна са Европс

ког првенства у Берлину, у 

6ацању кугле, Маријава Го· 
равовиII.. казала је да је срећ
на што је поново на тренингу. 

-Вe.llикaјеразпхкатреии

ратиукућним:УCJIОВИМа, у 

односу ва ове које имам у 
Рeqpmомцевтруэадјецу 
и WJ1aдe Подгорица. Драго 

w:и једз се епи,цемиonоmкa 
ситуација у Црној Гори ста-

6ИnИ30вaJl8 Н искрено се ва

;цам да Ье (:(I!, када се стекну 

yt:JIOP. полако оргавизоN
ТИНЭ1Iав:кчиа таккичеља, 

рекла је Гораноtlиh. 

Њен колега. такођебацач 

кугле. Миn.om Спaиh казао је 
да је 2020. требала бити јед
на ОД најзначајнијихуњего-

МаријаваГораиовиh 

вој каријери. 
-Паидемија кароxuи

руиса прехивула је при

преме у пуном китеllЗ)lТeo 

ту. Бнос.амеуфоричавпред 

Е.ароосхо првенство, јер је 
то требало бити моје прво 

:вenикотакмкчеље. Ocjehao 
сам се спреN1l0, ТО су roво

РИnИ и моји резултати, ан 
треиери. Bнma сила је све 

прекхауЛ8 И отказала. На

стављамо са активностима, 

са ВЈППТЗ маљом жељоw и 

очекиваи.има за варедву. 

КJIИ у нacтuJCy' ои сезоне. 

Покymahудаоспарккшто 
боље резултате, а уз мало 

cpt!he. пуно труда и помоh 
тренера и ПараО1lИМПИјс

ког комитета. да дођем до 
ме,цаљеиоJDOOIИjcке.юе, 

рекао је Спаић. Т.Б. 

САСТАНАК КЛУБОВА И ЧЕЛНИКА ВАТЕРПОЛО 
САВЕЗА СРБИЈЕ 

Једногласно за наставак 
Челници Ватерполо савеза 

Србије и представници клу
бовасу на састанкуу Београ

дубили једногласни уодлу· 

ци да се Супер лига настави у 

предвиђеном формату. 
- УЗUXС1ЮСТЈ(ОАрапоја 

ситуације. ВСС Ье у варед-
1DDI ведјељама донијети 
ковкретие ОАПУНе везаве 

засудбквутахкичеља.Што 
се тиче wп.aђих категорија 

такође је и.зражеаа сnpeм-

ност да YКOJDlXo КОNП1lетва 

ситуација то ДОЗВОJD( моту 

дасеopraв:иэyjyтaJOlИЧеЈЬа 

aJIИ остаје да се види у ком 
форwaту. Коистатовано је 

да постоје објективии про

блемкизаинзаситуацију 

у којој су КJIyбoви ОСТaJIИ 

без очекхваиих прИЈ:ода 
као и са тepJOD[J(JoQ DОЧеу. 

ка рада баэеаз - наводи се у 
саопштењу ВСС. 

Н·Ј· 

ЗА УБЛАЖАВАЊЕ ЕКОНОМСКИХ ПОСЛЕдИЦА 

ОДЛАГАЊА ОЛИМПИЈСКИХ ИГАРА 

МОК издвојио 800 
милиона еура 

Међународни QЛимпијски 

комитет издвојио је800 ми· 
лиона долара како би убла
жио тешке економске по

следице одлагања Игара у 
Токију. мак је одлучио да 

органи3Э.торима помогне 

са б50 милиона долара, док 

ће преосталих 150 милиона 
бити подијељено међународ

нимспортскимфедерација
ма и нациокanним QЛкмпијс
ким комитетима. 

-Оваква схтуација зп-

I 

тијевадасвинemтoжртвује-
1010. Ypaд:н:heмoae да CIIаЈЬи-
1010 трошкове оAJfaгзљ3.х да 
задржимо ДУХ О.1DOlllИЭJrolа, 

рекао је предсједник МОК·а 
Томас Бах. одбивши да спеку· 

лише о томе да ли постоји мо
гућност да Игре буду отказа· 
не ахо се не пронађе ва.кцина 
против короиавируса.· Има
којошro.цииyидаакјесеца, 

равојезабlVЮИaкJleзaJUltуч

ке. рекао је први чов)ек МОК·а. 
Т.Б. 

III 
АТЛЕТИЧАРИ ИЗ НИКШИЋА НЕ ПРИЗНАЈУ ГОДИНЕ 

Цица и Вељо - узорни 
спорrски ветерани 

Кратка прича о иикшић· 
ким спортисгима ветерани· 

ма, о Цици н Вељу, који ие 

признају године, али који са 

свз}(огта}(мичења6езобзира 
на }(онкуренцију, усвој град 

доносе одличја. Последњи 

иаступ на ветеранском ат

летском дворанском првен

сгвуБалкана, у Београду7. и 

8. марта, био је успјешан за 
НИЈ(Шиhки двојац. Првенства 

је окупило 430 такмичара из 
свих бапканскихзема.ља. цр

ногорску репрезентацију је 
чинило 12 атлетичара, од 
којих троје из Никшнћа: Мар
rитa -Цица Стијеповиh. ве
JIJOOfP-вељо Ћоровиh И Ik!
ce.n:ивПeтpyшиh.Маргитаје 

била друга у дициnлини ба

цање куглеу конкуренцији 
плус 55 годииа, аВелимир је 
осваио друго мјесто у трчању 

на 800 м и треће на 400 м у 
конкуренцији плус 70 годи· 
на. ДО}( Петрушић није сги

гао ДО медаље. 

-Моја ,це.иза је позиа· 

та;-.. Сву,цапоhи са медаљом 
,цоЬи". Могло је боље. aJD( 

сам за,цовољан С обзиром 
вајакуконкуревцију.Трчао 
сам повријеђев aJIИ иијесам 

ХТИО одустати. рекао је Вели· 
мир Ћоровић, који иначе од

раније има титуле балканс

}(ог првака н на дворанском 

н на отвореном првенству. 

Маргита Стијеповић већ 
годинама је неприкоснове· 
иа на првенсгвима ветерана 

Црне Гореу дисциплини ба· 
цањекаменас рамена. То јој 

је била познвница да се оку· 
ша и у дисциплини бацање 
кугле. гдје се тражи техни· 
ка бацања, коју бацачи про. 

лазе у млађем узрасту. Бео· 

градско првенство ветерана 

Бал}(ана било јој је те}( треће 
по реду. али је освајањем ере. 
брнемедаљеостварилавели· 

ЮI успјех, а мало је недостаја· 
ло да буде најбоља. 

-Напрвеиствосамотпу

ТOвaJ18. без ,ца:иа припрема 
па морам бити за,цовољш 

СТОНОТЕНИСЕРИ ЈЕдИНСТВА НАСТАВЉАЈУ СА ТРЕНИНЗИМА 

Мn:aAJI бје1l0ПОЉСКИ стовотеиисери 

Обећавају нове медаље 
Почет}(ом године а}(тив· 

ности Стонотениског }(луба 

Је,цииства су се сводиле на 
убрзаним тренинзима н на· 

бавци спортске опреме. Сто

нитенисуБнјелом Пољу има 

велику традицију, тако да и 

успјеси које постижу млади 
чланови пријесseraЈединства 
никога не изиенађују. Стоно· 
тенисери имају једнуповољ· 

ност у последњој години. кад 

је ријеч ораду. Упитањуједа 

су коначно рнјешили пнтање 
тренинга. 

-3ахваљујуhи разумије

ваи.у љУАИ мз Ја:виеустаио
ве Цеитар р, ·спорт х рекре

ацију доБКJIИ смо простор 

у спортској ПJIИ, који смо 
оспосБКJIИ за своје намје

не. Тако смо коначно одп

&уnИ. с обзиром, ,ца смо МО
РaJIИсталиообезбјеђкватх, 
ЈТ.llавном неку ОД веуслов

IIJ(][ ПIКOJlСЈ<ИЈ:фиcкynтyp

JDП:caJlа·кажеНеиадТошиh, 
тренер стк Једиинство. 

На почетку другог дијела 

та}(мичарс}(е сезоне 2019120. 
године Јединство је оствари· 

ло запажене резултате. 

-На ,цво,ц:иевиом дРжав
вом првенству за сеино

ре ОдРжаном крајем фе
бруара Јован Брауновиh и 
Таља ДpamкoBкh освоjиJlк 
су двије броизане медаљеу 
,цyбny. Накosтorтакмичеља 

ва међународном турниру 

"мимоза 2020" У Херци Но
вомАјиа Спп:иh је освојJVIа 
зnaтвумедаљу, Дарис Беhи

ровиhсребрвуиТав.аДpaдt· 
ковиh броизаиу мtAЗЉу. 
ИэJtaRpeДЗR старт нaпnп: 

тахмичара прекинуо је 

паи,цеwиjа Ковидl9 када је 
свеста.ло-каже Тоwић. 

Са,ца,иахрајупзвдеwиje 
очекујемо убрзаии кален

дар зaocтaJ'IИX еюохюо: к 

поје,цм:вач:иих такмичеља у 
CВJn.l катeropијама х иаста

вакбор6езакед.аље.Ниаста
&аК успјеПIIIИX шс:тупа.·за· 
кључиојеТошнh. 

м-а 

Maprктa Стијеповиh 

иnnacмaвомирезултатом. 

Драго ми је што сам овим 

,цругим мјестом међу баца
чицамаБaJIкaиaопpaвдaJl& 
избор за најбољег ветера· 
на у спортској рекреацији 

у Ниxmиhу за 2019. fO;ци

ву. Вјерујем даЬе бити још 

медаља, иа овоме схгурво 

неhустати. рекла је Марги-

:.:. - ~_ - :t-
ВеJtИмир Ћоро:виh 

таСтијеповић. 

8елимирВељо Ћоровић и 

Маргита Цица Стијеповиh су 
већдУГО година чланови ДСР 
~Ветерани- Ни}(шић. Пред· 

qеднккни}(UдЮћких~а 

Радисав Јоваво:в.иh иста}(ао 
једа СУ Цица и Вељо омн.љенн 
чланови, понос и днка ције
лог друштва. Т.Б. 

МЕЂУНАРОДНА АТЛПСКА ТАКМИЧЕЊА ПОЧИЊУ ТЕК У АВГУСТУ 

Сезона траје до октобра 
Због пандемије коронави· 

руса Свјетс}(а атлетс}(а феде

рација била је приморана да 

одложи неколико такмичења, 

та}(о да ће сезона почети те}( у 

августу, а трајзhе до октобра. 
Не}(олико такмичења на на

ционалном иивоу биће одр
жано у јуну и јулу, а на међу· 

народном нивоу атлетнчари ће 
иа 6орилиwта моhи те}( у ав

rycтy. Први мктингодржаће се 
у Финској 11. августа. у склопу 
такмичења ~Континентал тур 

roлд-, а планирано једасе одр

жи осам од десет митинга, ко

лико је првобитно предвиђе

но за ову годииу. Дијамантска 

лига he почетн 14. августа у Мо
наку, а трајаће до средине ок

тобра. Организатори су пору· 
чнлида ћесвз}(и митингбити 

организован појединачно и да 
иehе бити }(оначног прогла

шења побједни}(а, кзо ни фн
нала у Цириху. 

·Наш први приоритет је 

ЗдРавље и безбједиост спор
тиcra. 3aТJD(. жe1IJIIIО да про

aaђewОИЗ'DDIдаоргаа:изује

u:омеђуиаро,циа тaкwичеља 
он roдиве, пошто они пред

ста:вљајуизворзарадезаспор
тисте.рекаојеСебастија:вКоу. 
предqедник Свјетске атлетс.}(е 
федерације. Т.Б. 

ВЕЛИКО ИНТЕРЕСОВАЊЕ ЗА УПИС НА 
ФАКУЛТЕТ ЗА СПОРТ И ФВ УЦГ 

Онлајн промотивне 
активности 

Факултет за спорт и физнч· 
ковacnи"l"Э.Н.e УЦГ спроводи све 
npютрем:не акгивности кз}(оби 

спремно дочекао будуће ету. 

денте-бруцоше, па се промо

тивне активности. у СКЛздУса 

актуелном ситуацнјом, орга

низују електронским путем, 

рекао је проде}(аи за наставу 

доц. др Данило Бојаииh. 
- ЗаиитересоNИJВlr.t:aтy

равтима, Урипута седыич

во., ву;цимо oВJIajB коwyии

кацију путем коједобијају 

одговоре иа сва питаља ве

saиa за с:тудмрав.е ва :ва

шем факу.IIТttY. Такође, ва 

сајту факултета. доступ
ие су информације о по

треб1DDl ДoКYU:eRТJO(a р, 

пријuу, пријемиоu: испи

ту. сту,цијCXJDI проrpаwи· 
wa. .. Ивтересо:вав.е за УПИС 
извamе~пporpaме 
је увијек иhe о,ц предвиђе

Bor броја студената КОикур
сом.Критериjywикојмсуде

фиххсаии, као х реЭУJIТaтх 

из пријем:вou: испиту. пока-
3aJIИ су се као о,цличав: про

цес селекције. па неупишу 
увијек сви који су се прија

BNJIJI. aeh иајбољх од в.кх
рекао је Бојанић. Т.Б. 


